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Protokół Nr XXIV/17 

   z XXIV Sesji Rady Gminy Celestynów kadencji 2014-2018 

  odbytej w dniu 28 marca 2017 roku 

 

W sesji udział wzięli:  

1. Radni Rady Gminy Celestynów                                         -  wg załączonej listy obecności 

2. Wójt Gminy Celestynów                                                    -  Witold Kwiatkowski, 

3. Zastępca Wójta Gminy Celestynów                                   -  Piotr Rosłoniec,  

4. Skarbnik Gminy Celestynów                                               - Agnieszka Kurek,  

5. Sekretarz Gminy Celestynów                                             -  Krzysztof Boczarski, 

6. Sołtysi                                              -  wg załączonej listy obecności 

Inne osoby zaproszone. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala dokonał otwarcia sesji, powitał radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 11  Radnych, co stanowi  quorum 

niezbędne  do podejmowania  przez Radę Gminy prawomocnych uchwał. Następnie odczytał 

proponowany porządek obrad Sesji: 

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

  a) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok; 

  b) zmiany uchwały Rady Gminy Celestynów nr 193/05 z dnia  8 listopada 2005r. w sprawie  

przekazania w nieodpłatne użytkowanie Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki 

Zdrowotnej w Celestynowie części mienia komunalnego; 

c) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego odprowadzania 

ścieków; 

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

miejscowości Ostrów; 

e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

miejscowości Dąbrówka i części miejscowości Stara Wieś; 

f) przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Celestynów; 

g) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów; 
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h) ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi;  

i) ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Celestynów w 2017 roku”; 

j) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego, 

wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe; 

k) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Gminie Celestynów na lata 2017-2020; 

l) przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Celestynowie za rok 2016; 

m) rozpatrzenia skargi mieszkanki na działania kierownika jednostki organizacyjnej Gminy 

Celestynów. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 15 lutego 2017 roku. 

7. Zamknięcie obrad.               

                                                                               

Na Sesję przybył  Radny Wiktor Piasecki. 

 

Radny Zbigniew Konefał wnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie rozpatrzenia skargi mieszkanki na działania kierownika jednostki organizacyjnej 

Gminy Celestynów na podstawie art. 227, art. 229 pkt 4, art.231 ustawy z dnia 14 czerwca 

1960 roku Kodeks postępowania administracyjnego. Na posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

zapraszane są osoby skarżące i osoby, których skarga dotyczy. Natomiast na posiedzenie 

Komisji Rewizyjnej nie była zaproszona osoba skarżąca. 

 

Wniosek nie został przyjęty. (1 głos za, 1 wstrzymujący, 10 głosów przeciw). 

 

Porządek obrad został przyjęty. (11 głosów za, 1 wstrzymujący). 
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Ad. pkt 2, ppkt a) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że w projekcie uchwały zwiększa się plan dochodów 

budżetu o kwotę 21.792,00 zł, zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały oraz  

zmniejsza się plan wydatków budżetu o kwotę 21.792,00 zł. Autopoprawką w paragrafie 1 

pkt 2) wyrażenie ,,zmniejsza się” zastępuje się wyrażeniem ,,zwiększa się”. Planowane 

dochody ulegają zwiększeniu w związku z planowaną nadwyżką środków finansowych 

pozostających na wydzielonym rachunku dochodów jednostek budżetowych na dzień 

31.12.2016 roku, przekazanej do budżetu Gminy w 2017 roku przez jednostki oświatowe. 

Głównie te środki zostaną przeznaczone na wydatki bieżące, na zakup materiałów i 

wyposażenia. Jeżeli chodzi o wydatki to zmiana w planie wydatków dotyczą: zwiększenia 

wydatków majątkowych w rozdziale o kwotę 5.400,00 zł   i utworzenie nowego  zadania 

inwestycyjnego „Zakup zestawu ratownictwa medycznego dla OSP w Podbieli ” w ramach 

funduszu sołeckiego Sołectwa Podbiel, zwiększenia wydatków bieżących w poszczególnych 

placówkach oświatowych, zwiększenia wydatków majątkowych o kwotę 19.299,00 zł   i 

utworzenie nowego  zadania inwestycyjnego „Wykonanie instalacji odgromowej na budynku 

Publicznej Szkoły Podstawowej im. Batalionu „Zośka” w Celestynowie”. W związku z 

dokonanymi zmianami w budżecie Gminy Celestynów deficyt pozostaje bez zmian. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że na łączonym posiedzeniu Komisji projekt uchwały 

wraz z autopoprawką został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że autopoprawką w uzasadnieniu, w pkt 4), ppkt 2) 

zapis w cudzysłowie  będzie brzmiał: „Zakup materiałów i wyposażenia dla OSP w Podbieli”. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że obie autopoprawki zostały przez Komisję 

zaopiniowane pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok. 

 

Uchwała została przyjęta. (12 głosów za). 
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Ad. pkt 2, ppkt b) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Celestynów nr 193/05 z dnia        

8 listopada 2005r. w sprawie  przekazania w nieodpłatne użytkowanie Samodzielnemu 

Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Celestynowie części mienia komunalnego. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że przedmiotowy budynek „Nowego Ośrodka 

Zdrowia” w Celestynowie faktycznie  położony jest częściowo na dwóch działkach 

ewidencyjnych a nie na jednej jak wskazuje zmieniana uchwała. Ponadto należało zmienić 

uchwałę w zakresie wyłączenia z przekazanego mienia lokalu użytkowego znajdującego się 

na parterze budynku „Starego Ośrodka Zdrowia”, który zostanie przeznaczony na działania 

statutowe Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Celestynowie, zajęcia artystyczne dla 

dzieci. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że na łączonym posiedzeniu Komisji projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Celestynów nr 193/05 z dnia        

8 listopada 2005r. w sprawie  przekazania w nieodpłatne użytkowanie Samodzielnemu 

Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Celestynowie części mienia komunalnego. 

 

Uchwała została przyjęta. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt c) 

Podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz 

zbiorowego odprowadzania ścieków. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że pod koniec roku była podjęta uchwała o 

przedłużeniu stawek za wodę i ścieki o trzy miesiące. Ten termin się kończy wobec do 31 

marca 2018 roku należy podjąć uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryf. Wójt powołał 

zarządzeniem Komisję, która bardzo szczegółowo analizowała wniosek przedstawiony przez 

Gospodarkę Komunalną. W wyniku swoich prac przygotowała dla Wójta opinię na temat 

zaproponowanych stawek. Wójt na podstawie tych opinii sporządził pismo do Pani Dyrektor 

Gospodarki Komunalnej odnoszące się pozytywnie do obniżki stawek za ścieki oraz 
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abonamentu, który według Wójta powinien być urealniony, nieco zwiększony do 

rzeczywistych kosztów. Gospodarka Komunalna złożyła wniosek uwzględniający uwagi 

Wójta. Drugi rok z rzędu stawki za odbiór ścieków maleją. W tym roku jest to poziom         

10,36 zł. Natomiast dla niektórych abonentów abonament jest zwiększony a dla niektórych 

zmniejszony. Zwiększenie jest na poziomie 95 groszy miesięcznie. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że na łączonym posiedzeniu Komisji projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz 

zbiorowego odprowadzania ścieków. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt d) 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Ostrów.  

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że na jesieni zeszłego roku zostało przyjęte 

studium zagospodarowania przestrzennego. Zgodnie z budżetem radni zaakceptowali, że 

zostaną przygotowane plany miejscowe dla miejscowości, które tego potrzebują ze względów 

społecznych lub inwestycyjnych. Pierwszy z projektów dotyczy zagospodarowania 

przestrzennego dla miejscowości Ostrów. Uchwała pozwala na lepszy rozwój Gminy.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że na łączonym posiedzeniu Komisji projekt uchwały 

został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie.  

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że nie jest przeciwny tej uchwale, ale Rada Gminy nad 

tymi projektami nie przeprowadziła żadnej debaty, dlaczego akurat te miejscowości mają 

mieć plany miejscowe. Są miejscowości, które bardzo dobrze spinają budżet Gminy i one 

również zasługują na pewien autorytet, żeby je w tym zakresie docenić. Inne Gminy mają 

działki, które przygotowują pod inwestycje. Ponadto Mieszkańcy nie są poinformowani co do 

zmiany wartości ich nieruchomości na skutek uchwalenia planu miejscowego.  
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że radni na wczorajszej Komisji podjęli pozytywną 

opinię dotyczącą uchwalenia planów miejscowych. Przy omawianiu tematu uchwalenia 

studium dla Gminy Celestynów Wójt wskazywał od, których miejscowości jego zdaniem 

należałoby zacząć.  To zdanie jest spójne z oczekiwaniami mieszkańców, właścicieli posesji. 

Ludzie czekają od wielu lat, żeby tam te plany zostały uchwalone. Ponadto istnieje szereg 

ryzyk przy opracowywaniu planów miejscowych. Być może w tym roku wejdzie w życie 

nowy Kodeks Urbanistyczny, który też może utrudnić pracę. W Ostrowie jest 

najkorzystniejsze miejsce na umieszczenie strefy produkcyjno-usługowej ze względu na 

położenie i przebieg drogi S17. To od samego początku było brane pod uwagę. Ponadto 

rozwój mieszkaniowy na tym terenie przyczyni się do tego, że więcej dzieci będzie 

uczęszczać do Szkoły w Ostrowie. Jeśli chodzi o  Dąbrówkę od ponad 50 lat, budynki przy 

ulicy Mazowieckiej, po lewej stronie jadąc w kierunku Otwocka nie mają prawnego dostępu 

do swoich posesji. W propozycjach nie ma na razie planu dla miejscowości Regut ze względu 

na zabudowę. Są tematy, które jeszcze należałoby wyjaśnić w związku z niezakończonym 

procesem scalenia. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że od kilku lat były spotkania z mieszkańcami. Wspólnie z 

mieszkańcami została zmieniona architektura tego terenu.  

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że studium było konsultowane również przez 

przedsiębiorców. Odbyły się dni otwarte, na które mieszkańcy mogli przyjść. Na Komisjach 

przy pracach nad budżetem na przełomie grudnia i stycznia radni dyskutowali nad tym, 

dlaczego te miejscowości a nie inne będą w pierwszej kolejności objęte planem. Idealnie 

byłoby, gdyby Gmina posiadała działki 2, 3 hektarowe, uzbroiła je i sprzedała z dobrym 

zyskiem dla przedsiębiorców. Niestety tak nie jest. W poprzedniej kadencji jednakże działki 

były sprzedawane a był to czas na kupowanie nieruchomości. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Ostrów.  

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 
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Ad. pkt 2, ppkt e) 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Dąbrówka i części miejscowości Stara 

Wieś. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że uchwała dotyczy planu miejscowego dla 

miejscowości Dąbrówka i Stara Wieś. Głównym problemem jest sprawa nieuregulowanego 

stanu dróg przez tereny Nadleśnictwa. Dąbrówka jest jedną z najbardziej rozwijających się 

miejscowości na terenie Gminy Celestynów. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że na łączonym posiedzeniu Komisji projekt uchwały 

został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Dąbrówka i części miejscowości Stara 

Wieś. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Ad. pkt 2, ppkt f) 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Celestynów. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że konieczność podjęcia uchwały wynika z 

nowelizacji ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Projekt był szczegółowo 

omówiony na Komisjach. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że na łączonym posiedzeniu Komisji projekt uchwały 

został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie.  
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Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Celestynów. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt g) 

Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że ten projekt jest powiązany z poprzednią 

uchwałą. Został on przygotowany po zasięgnięciu opinii Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że na łączonym posiedzeniu Komisji projekt uchwały 

został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt h) 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt uchwały stanowi, że opłata za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi zwana dalej „opłatą” wnoszona będzie przez 

właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy bez wezwania, częstotliwość 

uiszczania opłaty ustala się raz na kwartał z dołu, w terminie do 15 dnia ostatniego miesiąca 

kwartału kalendarzowego.  
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Radny Paweł Felczyk powiedział, że na łączonym posiedzeniu Komisji projekt uchwały 

został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt i) 

Podjęcie uchwały w sprawie ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Celestynów w 2017 roku”. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że program ten jest corocznie przyjmowany.  

Projekt był opiniowany przez Powiatowego Lekarza Weterynarii w Otwocku, organizacje 

społeczne, których statutowym celem jest ochrona zwierząt oraz dzierżawców lub zarządców 

obwodów łowieckich, działających na terenie Gminy Celestynów i otrzymał pozytywną 

opinię.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że na łączonym posiedzeniu Komisji projekt uchwały 

został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Celestynów w 2017 roku”. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

                                             

Ad. pkt 2, ppkt j) 

Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do nowego 

ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe. 
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że tym projektem uchwały realizujemy pierwszy etap 

wdrożenia reformy oświatowej. Jeśli chodzi o obwody szkół to nic się nie zmienia. Radni 

podjęli półtora miesiąca temu uchwałę w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą  - Prawo 

oświatowe. Urząd uzyskał pozytywną opinię Mazowieckiego Kuratora Oświaty jak również 

uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Związki Zawodowe. Oczywiście jest 

obowiązek podjęcia tej uchwały do końca marca 2017 roku. Reforma zasadniczo polega na 

likwidacji gimnazjum. W przypadku Gminy Celestynów polega ona na włączeniu Gimnazjum 

do Szkoły Podstawowej w Celestynowie. Natomiast szkoły dotychczas funkcjonujące w 

strukturze sześcioletniej będą funkcjonowały w pełnej strukturze ośmioletniej.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że na łączonym posiedzeniu Komisji projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie. (12 głosów za, 2 wstrzymujące). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do 

nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe. 

 

Uchwała została podjęta. (10 głosów za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący). 

 

Ad. pkt 2, ppkt k) 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Celestynów na lata 2017-2020. 

 

Pani Barbara Markowska powiedziała, że poprzedni Program był przygotowany na lata 

2013-2016. Uchwalenie Gminnego  Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Celestynów na lata 2017-2020 jest realizacją 

obowiązku nałożonego na samorządy terytorialne ustawą o przeciwdziałaniu przemocy w 

rodzinie. Gminnego  Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie jest spójny z 

Gminnym Programem Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Celestynów 

oraz Krajowym Programem Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2014-2020.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że na łączonym posiedzeniu Komisji projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie. 
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Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Celestynów na lata 2017-2020. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt l) 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Celestynowie za rok 2016. 

 

Pani Barbara Markowska powiedziała, że zgodnie z art. 110 ust. 9 ustawy z dnia 12 marca 

2004 r. o pomocy społecznej kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Celestynowie zobowiązany jest do przedłożenia sprawozdania z wykonania zadań własnych 

gminy i zadań zleconych gminie Radzie Gminy coroczne sprawozdanie z działalności 

Ośrodka oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej. Następnie przedstawiła 

sprawozdanie w formie prezentacji. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że na łączonym posiedzeniu Komisji projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Celestynowie za rok 2016. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt m) 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkanki na działania kierownika 

jednostki organizacyjnej Gminy Celestynów. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Pawlak powiedział, że skargi się zaczęły 

odkąd Pan Dyrektor Kraszewski został Dyrektorem. Odbyła się próba zniszczenia Pana 

Dyrektora. Głównym szefem tego była Pani Dyrektor Roguska, Pani Anna Kobus, Radny 

Zbigniew Konefał i były proboszcz miejscowej parafii. Rada podjęła uchwałę w sprawie 
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skargi Pani Anny Kobus, która została uznana za nieuzasadnioną. Wojewoda uchylił tą 

uchwałę nie ze względów ważnych, merytorycznych, ale uznał, że uzasadnienie jest mało 

treściwe.  Komisja Rewizyjna postanowiła podjąć drugą uchwałę w tej sprawie. W dniu       

17 marca 2017 roku zebrała się Komisja Rewizyjna. Następnie odczytał treść projektu 

uchwały wraz z nowym uzasadnieniem w brzmieniu: ,,W dniu 10 maja 2016 roku wpłynęła 

do Gminy Celestynów skarga Pani Anny Kobus na działania Dyrektora Szkoły Podstawowej 

w Ostrowie dotycząca następujących inwestycji: 1. zainstalowania nowego, dodatkowego 

kotła grzewczego na paliwo stałe o mocy100 kW i przebudowie kotłowni; 2. 

termomodernizacji szkoły wykonanej w 2014 roku. Skarga została przekazana do zbadania 

Komisji Rewizyjnej. W celu ustalenia stanu faktycznego Komisja Rewizyjna zwróciła się do 

Wójta Gminy Celestynów oraz Dyrektora Szkoły Podstawowej w Ostrowie o przekazanie 

wszelkich dokumentów dotyczących poruszonych w sprawie faktów i kwestii. Dodatkowo 

Komisja Rewizyjna zapoznała się z złożonymi wcześniej pisemnymi wyjaśnieniami 

skarżącej. Następnie na posiedzenie Komisji w dniu 17 marca 2017 roku został zaproszony 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Ostrowie w celu złożenia wyjaśnień. Po zapoznaniu się z 

zebraną dokumentacją, w tym dokumentacją techniczną, złożonymi wcześniej pisemnymi 

wyjaśnieniami skarżącej oraz ustnymi wyjaśnieniami Dyrektora Szkoły Podstawowej w 

Ostrowie Komisja Rewizyjna ustaliła, że w budynku Szkoły Podstawowej w Ostrowie 

zainstalowania nowy kocioł  grzewczy na paliwo stałe o mocy100 kW i przebudowano 

kotłownię oraz w 2014 roku przeprowadzono termomodernizację szkoły. Co do 

prawidłowości wspomnianych inwestycji, to po przeprowadzeniu postępowania 

wyjaśniającego ustalono, iż wskazane inwestycje zostały przeprowadzone zgodnie z 

dokumentacją, którą przedstawiono Komisji Rewizyjnej. We wskazanym powyżej zakresie 

Komisja Rewizyjna przeprowadziła postępowanie wyjaśniające w oparciu o m.in. art. 7 

ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego ( Dz. U. z 2016 r. 

poz. 23 z późn. zm.) zgodnie z którym w toku postępowania organy administracji publicznej 

stoją na straży praworządności, z urzędu lub na wniosek stron podejmują wszelkie czynności 

niezbędne do dokładnego wyjaśnienia stanu faktycznego oraz do załatwienia sprawy, mając 

na względzie interes społeczny i słuszny interes obywateli. Wspomniane postępowanie 

wyjaśniające potwierdziło, iż wskazane w skardze inwestycje zostały zrealizowane zgodnie z 

zebraną w toku postępowania dokumentacją. Po ustaleniu stanu faktycznego Komisja 

Rewizyjna dokonała subsumcji faktów uznanych za udowodnione i przeanalizowała je pod 

kątem obowiązujących norm prawnych. Po przeprowadzeniu analizy prawnej materiału 

zebranego w postępowaniu wyjaśniającym, Komisja Rewizyjna stwierdziła, iż w jej ocenie 
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inwestycje wskazane w skardze zostały przeprowadzone zgodnie z obowiązującymi 

przepisami prawa i nie naruszały zasad bezpieczeństwa jak i szczegółowych norm prawnych 

regulujących tego typu inwestycje takich jak ustawa z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo 

zamówień publicznych, czy też ustawa z dnia 7 lipca 1994 r. Prawo budowlane. Komisja 

Rewizyjna w świetle przeprowadzonego postępowania wyjaśniającego uznała skargę za 

bezzasadną i wniosła do Rady Gminy o uznanie skargi za bezzasadną. Mając powyższe na 

uwadze Rada Gminy Celestynów uznała skargę za bezzasadną. Niniejsza uchwała stanowi 

zawiadomienie o sposobie załatwienia skargi w rozumieniu art. 237 § 3 w związku z art. 238 

§ 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego ( Dz. U. z 

2016 r. poz. 23 z późn. zm.). Stosownie do treści art. 239 § 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 

r. Kodeks postępowania administracyjnego ( Dz. U. z 2016 r. poz. 23 z późn. zm.) Rada 

Gminy Celestynów informuje, iż: „W przypadku gdy skarga, w wyniku jej rozpatrzenia, 

została uznana za bezzasadną i jej bezzasadność wykazano w odpowiedzi na skargę, a 

skarżący ponowił skargę bez wskazania nowych okoliczności - organ właściwy do jej 

rozpatrzenia może podtrzymać swoje poprzednie stanowisko z odpowiednią adnotacją w 

aktach sprawy - bez zawiadamiania skarżącego.”. 

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że ten problem jest od 2012 roku zauważalny w naszej  

Gminie. Zdziwił się bardzo, że dzieci chodzące do Szkoły są rzeczą a nie osobą żyjącą. W 

2012 roku Dyrektor posadowił piec w zamian za kocioł olejowy. Piec zostaje uruchomiony 

bez żadnych pozwoleń. Na ten piec jest wydana opinia techniczna przez rzeczoznawcę 

przypadkiem wykonującego inne zadania w kotłowni w Ostrowie, gdzie zauważa drastyczne 

niedociągnięcia w tej materii. Piec zagrażał bezpieczeństwu Szkole. Radny powiadomił 

inspektora nadzoru budowlanego, ale nie jest stroną. Inspektor wszedł do szkoły z urzędu i 

okazuje się, że Pan Dyrektor ma olbrzymie zaniedbania w posadowieniu tego pieca. Radny w 

ubiegłym roku pisze interpelacje do Wójta z prośbą o wydanie mu pełnej dokumentacji, która 

gwarantowała na dzień 09.10.2012 r. bezpieczeństwo tej placówki w zakresie posadowienia i 

odbioru. Poprosił Wójta o wydanie zalecenia branży budowlanej zgodnie z projektem 

budowlanym powiatowego inspektora nadzoru budowlanego i tego dokumentu nie otrzymał, 

ponieważ go nie ma. Dotyczy to również zalecenia branży sanitarnej, zalecenia branży 

elektrycznej i kominiarskiej oraz zalecenia i odbiór PPOŻ. Skoro Dyrektor tych dokumentów 

nie posiadał na dzień 09.10.2012 r. to swoim zachowaniem zagroził dzieciom i placówce. 

Pan Inspektor wszczyna dochodzenie. Pan Dyrektor złamał przepisy budowlane i musi usunąć 

usterki w trybie natychmiastowym. 
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Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że wypowiedź Radnego Zbigniewa 

Konefała wybiega poza zakres skargi. Radny mówi o stanie na rok 2012. Radni zajmowali się 

dwoma zagadnieniami zawartymi w skardze: zainstalowaniem nowego kotła i 

termomodernizacją. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkanki na działania kierownika 

jednostki organizacyjnej Gminy Celestynów. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za, 1 głos przeciw). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Ad. pkt 3. 

Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

 

Radny Piotr Stelmach powiedział, że jest umowa na odymianie klatki schodowej w 

przedszkolu oraz umowę na wykonanie dokumentacji projektowej doboru zaworu 

trójdrogowego dla instalacji  centralnego ogrzewania. Na jakim etapie jest realizacja 

inwestycji budowy przedszkola, czy są zagrożenia wykonania jej w terminie. Co się dzieje w 

temacie budowy targowiska w Celestynowie, doposażenia placu zabaw w Ostrowiku i 

Podbieli. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że nie ma żadnych zagrożeń jeśli chodzi o inwestycję 

budowy przedszkola. W toku procesu wykonawczego zaszła konieczność wykonania 

pewnych zmian i dostosowania projektu do zmieniających się przepisów bezpieczeństwa 

przeciwpożarowego. Te elementy muszą się pojawić na tym obiekcie w przeciwnym razie 

straż pożarna nie odebrałaby tego przedszkola. Odnośnie targowiska Urząd jest na etapie 

pozyskiwania pozwolenia na budowę oraz przygotowuje się do złożenia wniosku o 

dofinansowanie ze środków unijnych. Co do pozostałych tematów to w tej chwili nie może 

udzielić szczegółowej odpowiedzi. 
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Ad. pkt 4. 

Radny Piotr Stelmach zapytał na jakim etapie jest przebudowa drogi S17. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że wykonawca złożył dokumentację na uzyskanie 

zezwolenia na realizację inwestycji drogowej. Kiedy uzyska to pozwolenie będzie mógł wejść 

w teren i prowadzić prace budowlane.  

 

Radny Piotr Stelmach powiedział, że były podejmowane próby poprawy projektu. Jak się 

one zakończyły. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że są to istotne szczegóły.  Kopia pisma, które uwagi 

zostały uwzględnione zostanie radnemu przekazana. 

 

Radny Paweł Felczyk zapytał, czy wykonawca się odzywał, jak planuje na naszym terenie 

użytkować drogi lokalne w trakcie budowy. Poprosił o przekazanie dokumentacji w formie 

elektronicznej. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że niezależnie od sytuacji trzeba widzieć pozytywne 

strony, że wszystko zmierza w dobrym kierunku i droga krajowa zostanie przebudowana,  

poprawi się komunikacja.  Na spotkaniu w Urzędzie Gminy Wiązowna Wójtowie zobowiązali 

wykonawcę, aby przedstawił plan zajętości dróg lokalnych. Na dzień dzisiejszy taki 

dokument nie wpłynął.   

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że zjazd z drogi Gozdowskiej na drogę Porucznika 

Skrytego jest w krytycznym stanie. Do radnego zgłosił mieszkaniec, który ma działkę w 

Glinie o numerze 7/2, po której biegnie droga, która jest wyasfaltowana a on za nią płaci 

podatki za grunty pozostałe. Nie wiadomo czy to jest gminne czy powiatowe. Należałoby to 

wyjaśnić. Czy do końca jest rozliczona budowa świetlicy w Jatne. Radny wystąpił do Wójta 

w październiku z wnioskiem o informację publiczną o wydanie zestawienia co do wysokości 

płaconego podatku we wszystkich sołectwach z przeliczeniem na mieszkańca. Przeszło to 

koleje SKO, które nakazało wydanie tych zestawień. Wójt odwołał się od decyzji SKO do 

Sądu Administracyjnego, gdzie Sąd nakazał Wójtowi wydanie takich zestawień. 
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że odnośnie pierwszego pytania to nie są to drogi 

gminne tylko powiatowe. Wójt wystosował pismo do Zarządcy drogi i stopniowo naprawy są 

realizowane. Zachęcał radnych do zgłaszania tego typu problemów bezpośrednio do Zarządcy 

drogi. Odnośnie sprawy podatkowej mieszkańca poprosił, aby skontaktował się on 

bezpośrednio z Wójtem lub referatem podatkowy. Odnośnie rozliczenia budowy świetlicy w 

Jatnem, to inwestycja jest rozliczona z funduszem i obiekt został oddany do użytkowania. 

Jeśli chodzi o zestawienie sołectw jest to informacja przetworzona, która kosztowała dużo 

pracy pracowników referatu podatkowego pełniącego pracę w ostatnim czasie w 

ograniczonym składzie osobowym i w tym samym czasie pracował nad przygotowaniem 

decyzji podatkowych, w co zaangażowani byli wszyscy pracownicy Urzędu. 

 

Radna Hanna Kozera zapytała czy wiadomo w jakim okresie czasu będzie remontowana 

trasa miedzy Pogorzelą a Otwockiem. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że prace wykonawcze mają być realizowane w 

okresie wakacyjnym. 

 

Radny Wiktor Piasecki zapytał kiedy ruszą naprawy dróg. Co się dzieje w sprawie             

ul. Pogorzelskiej? Czy wiadomo kiedy będzie ogłoszony przetarg? 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że są już uruchomione remonty cząstkowe czyli 

równanie dróg. Odnośnie remontów w większym zakresie, jest ustanowiony zakres tych dróg. 

Koszt remontów według cen z zeszłego roku oscyluje w wysokości 1 mln zł. Środki, którymi 

obecnie dysponujemy to 450.000,00 zł. Także na część w trybie pilnym będzie ogłoszone 

postępowanie przetargowe.  Na pozostały zakres okaże się jakie będzie wykonanie budżetu w 

I połowie roku. Ulica Pogorzelska doczeka się postępowania przetargowego w niedługim 

czasie. Poinformował, że odbyło się otwarcie ofert na wykonanie drugiego etapu budowy 

parkingów przed halą sportową. Wpłynęły dwie oferty. Najkorzystniejsza oferta opiewa na 

kwotę ponad 660 tys. zł, także nie przekracza ona środków zabezpieczonych w budżecie na 

ten cel. 

 

Radny Zbigniew Konefał zapytał jak wygląda zadłużenie Gospodarki Komunalnej wobec 

OPWiKA. 
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że na dzień dzisiejszy nie ma zadłużenia, ponieważ  

Gmina nie zgadza się z wyceną jaką przedstawia OPWiKA. Toczą się sprawy sądowe. 

 

Dyrektor Gospodarki Komunalnej Lucyna Komorowska podziękowała za podjęcie 

uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf. Poinformowała, że jedna apelacja z powództwa 

OPWiKA została oddalona przez sąd, dotyczy to opłaty abonamentowej. Pozostałe sprawy się 

toczą i nie jest to zadłużenie, ale zobowiązania, które są kierowane z powództwa OPWiKA w 

stosunku do Gminy Celestynów. Zobowiązania wynoszą  ponad 1.400,000,00 zł plus odsetki 

ustawowe.  

 

Sesję opuścił Radny Piotr Stelmach. 

 

Sołtys Tadeusz Borkowski zapytał jak wygląda na dzień dzisiejszy sprawa koncepcji ul. 

Laskowskiej i Lasku. Jest to droga powiatowa.  

                                                                

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że na dzień dzisiejszy w budżecie powiatu nie ma 

takiego zadania. Powiat dysponuje zbyt małą wysokością środków, aby sprostać naszym 

wymaganiom tym najbardziej słusznym, ponieważ droga wymaga gruntownej przebudowy. 

Został złożony wniosek o dofinansowanie kanalizacji a ul. Laskowska jest w ramach zlewni 

osiedla Radzińska w harmonogramie jako pierwsze zadanie. Dlategoteż nie ma w tym 

momencie sensu, aby powiat łożył pieniądze na to zadanie. 

 

Sołtys Krzysztof Egert zapytał kiedy rozpocznie się przebudowa linii kolejowej i jakie będą 

utrudnienia w dojeździe do Warszawy. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że PKP uzyskało decyzję pozwolenia na budowę. 

Natomiast nie ma informacji w postaci konkretnego pisma o dacie rozpoczęcia tej inwestycji. 

Mieszkańcy będą informowani na bieżąco. Ponadto PKP poinformuje z dużym 

wyprzedzeniem o sposobie dojazdów.  

 

Ad. pkt 5.                                                                   

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala poinformował, że do Radnych wpłynęło pismo z 

Kancelarii Prezydenta odnośnie otrzymania stanowiska Rady Gminy Celestynów w sprawie 

poselskiego projektu uchwały o ustroju miasta stołecznego Warszawy. Przypomniał, że w 
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czwartek 30 o godzinie 17:00 w Urzędzie Gminy odbędzie się spotkanie radnych i sołtysów w 

sprawie statutów. Przypomniał radnym, że do końca kwietnia należy złożyć oświadczenie 

majątkowe. Poinformował, że radny Piotr Lisowski złożył w dniu dzisiejszym rezygnację z 

pełnienia mandatu radnego Gminy Celestynów kadencji 2014-2018 z powodów osobistych.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski podziękował radnym za przyjęcie na dzisiejszej Sesji 

sprawozdania z realizacji zadań Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Przekazał 

podziękowania od biskupa Henryka Hozera za dobro, które wydarzyło się na terenie Gminy 

Celestynów z okazji 25-lecia diecezji Warszawsko-Praskiej. Następnie odczytał apel 

przedstawicieli środowisk samorządowych w sprawie planowanych przez rząd zmian prawa 

samorządowego w Polsce. Został powołany samorządowy komitet apelacyjny. (Apel i  karta 

samorządności stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt 6.                                                                   

Protokół z Sesji z dnia 15 lutego 2017 roku został przyjęty. (11 głosów za). 

 

Ad. pkt 7.                                                                   

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zamknął obrady. 
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